
Zápis ze zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Chropyně konaného 
 dne 13. září 2021 

 
 
Přítomni: Mgr. Milan Bajgar, MBA, Ing. Zuzana Konvičná, Jiří Kondler, Ing. Jiří Maršálek, Mgr. Martin Schmied, 
Marek Polišenský 
 
Omluveni: Mgr. Igor Štěpánek 
 
Přizváni: Ing. Lenka Macháčková, František Jablunka 
  
Místo zasedání: zasedací místnost Městského úřadu Chropyně 
Začátek a konec jednání: 16.30 – 17.30 hodin 
 
Program jednání: 

1. Majetkoprávní záležitosti 
2. Průběžné hospodaření města Chropyně v roce 2021 
3. Rozpočtové opatření města Chropyně č. 3 v roce 2021 
4. Různé 

 
ad 1) Finanční výbor projednal majetkoprávní záležitosti.  
 
Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města schválit majetkoprávní záležitosti u podbodů 
1 až 7 v předloženém znění.    
 
Rozprava k podbodu č. 4:  Ing. Maršálek vznesl dotaz k prodeji  pozemku p.č. 246, který je prodáván 
s objektem knihovny.  
 
Ing. Macháčková odpověděla, že se jedná o zastavěnou plochu a nádvoří o výměře 296 m2.  
 
Rozprava k podbodu č. 6:   Mgr. Schmied měl dotaz k poskytnutí dotace z Programu S III. Jak se sportovní 
oddíly dozví o tom, že můžou požádat o nerozdělené prostředky na podporu. 
 
Ing. Jedličkovou bylo sděleno, že výzva byla zveřejněna na webových stránkách města Chropyně včetně 
Zpravodaje. O změně u programů II a III, které jsou určeny na konkrétní akce, byli žadatelé (statutární 
zástupci) navíc informováni osobně a e-mailem.        
 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
U podbodů 1 až 7 byl návrh usnesení přijat. 
 
ad 2) Finanční výbor projednal Informaci o průběžném hospodaření města Chropyně v roce 2021. 
 
Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města vzít na vědomí Informaci o průběžném 
hospodaření města Chropyně v roce 2021. 
 
Rozprava: Ing. Macháčková okomentovala průběžné hospodaření města Chropyně v roce 2021.  
Ing. Maršálek se zajímal, co všechno je obsaženo v částce 1 mil. Kč určené na Městské kulturní středisko a jaký 
je plánovaný objem prací.  
 
Pan Jablunka upřesnil, že částka ve výši 1 mil Kč je určenou na administraci výběrového řízení, dokumentaci 
stavby, zadávací dokumentaci a specifikoval objem plánovaných prací.   
 
Pro:  6  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
 



ad 3) Finanční výbor projednal návrh rozpočtového opatření města Chropyně č. 3 v roce 2021. 
 
Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření města 
Chropyně č. 3 v roce 2021 v předloženém znění. 
 
Rozprava: Mgr. Schmied požádal upřesnění částky určené na zázemí pro tenis a národní házenou.  
 
Pan Jablunka uvedl, že částka ve výši 1 mil. Kč je určena na studii a kompletní projektovou dokumentaci. 
 
Další dotaz, který položil pan Polišenský, se týkal specifikace stavby zázemí pro tenis a národní házenou. Pan 
Jablunka sdělil členům FV, že bližší specifikace bude projednána na nejbližším zasedání Zastupitelstva města 
Chropyně.   
Dále byla členům Finančního výboru okomentována částka ve výši 1 mil. Kč určená na kompletní projektovou 
dokumentaci Požární zbrojnice a střediska volnočasových aktivit v Plešovci.  
 
 Pro: 4   Proti: 2  Zdržel se: 0 
 
Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
ad 7) Různé 

- Příští zasedání Finančního výboru se koná ve středu 8. prosince 2021 v 16.00 hod. 
 
 
 

 
Zapsala:    Ing. Macháčková 
 
 
 
 
 
 
 
 


